
Ordrup Cykle Club 
 
Referat 
Generalforsamling 25. november 2024 

1) Valg af dirigent: Svend Falk-Rønne og referent: Christian Avnstorp 

 
2) Bestyrelsens beretning for det forløbne år: Jesper Scharling: Vedhæftet: OCC er en 
stærk klub i kraftig udvikling. Kommentarer: Hvorfor laves der nyt tøj? Svar: Bestyrelsen 
har valgt at få designet tøj der også tiltaler de yngre ryttere og tilgodeser at der er kommet 
nye sponsorer. Hvorfor har der ikke været afholdt klubmesterskab. Svar: Der har ikke 
været ressourcer til dette. Planen er at afholde klubmesterskab i 2025. 

 
3) Afdelingernes beretning for det forløbne år: Palle Campagner. Vedhæftet: Eliteholdene: 
Sydbank/Bach advokater. Team Tscherning. Team Reffen planlagt A-hold i 2025. Michael 
Hansen. Vedhæftet: børne/ungdom: Tak til Gustavo og Nick samt de mange hjælpere. 
Fantastisk forældregruppe. Afdelingen blomstrer. Træningslejre og mange løb. Skoda 
Børne Tour en kæmpe succes med arrangementer på Gentofte Stadion og ved Tour de 
Charlottenlund. Tæt på 1000 børn har været igennem OCC på denne måde. Afdelingen 
ønsker sig bedre økonomiske forhold. Bidrag kan sponsoreres med MobilePay til tlf: 
xxxxxx 

Punkt  4, 5 og 6 blev behandlet samlet: 
4) Forelæggelse af det reviderede regnskab for det forløbne år til godkendelse. Kasserer 
Morten Samsøe.   

 
5) Forelæggelse af bestyrelsens budgetforslag for det kommende år til godkendelse. 
Kasserer Morten Samsøe.  

Kommentarer til pkt 4 og 5:  Hvorfor så stor en formue? Svar: vi skal være klædt på til 
større udgifter. Fx vedr klubhuset. Klubbens drift hviler på den måde også i sig selv. Hvad 
dækker udgifterne til Børne/ungdom over? Svar: De løbende udgifter til trænere, 
tilskudsordninger og arrangementer incl løbsdeltagelse med transport. Kommentar: Det 
er helt rigtigt at støtte børne/ungdom for at sikre klubbens fremtid.  

Regnskab og budget herefter godkendt. 

 
6) Fastsættelse af kontingent: Uændret: 1000,-. Familiemedlemsskab: 1400,-. 
Indmeldelsesgebyr: 800,- 



 
 

7) Behandling af indkomne forslag: Erik Walter Nielsen: forslag til etablering af en intern 
skadefond til psykologhjælp efter cykeluheld. Der blev ikke taget nogen beslutning. 
Bestyrelsen vil arbejde videre med ideen i det kommende år 

8) Valg af formand: Jesper Scharling træder tilbage før tid. Jakob Thomsen valgt.  

   
9) Valg af kasserer: Morten Samsøe genvalgt. 

  
10) Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer: Poul Svendsen. Palle Campagner. Lars O 
Madsen. Knud Hyldtoft: Alle genvalgt 

Ikke på valg: Nick Kobbernagel Hovind 

Nyvalgte: Anne Theilgaard, Anders Friis, Martin Schøsler, Henrik Damgaard. 

Anders Ortmann træder ud af bestyrelsen. 

Klubbens bestyrelse består herefter af 11 personer som er det vedtagne max antal 

 
11) Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen: ikke behov for dette i år hvor bestyrelsen er 
udvidet. 

 
12) Valg af revisor: Christian Bache genvalgt og revisorsuppleant: Peter Theilgaard valgt. 

 
13) Eventuelt: Bestyrelsen: Baggrunden for bestyrelsesudvidelsen er at få fordelt 
arbejdsbyrden og få flere kompetencer ind. Herunder også styrkelse af børne/ungdoms 
arbejdet. Indlæg fra Mogens Kert: Sæsonskiftefrokosten burde deles op i en for seniorer 
og en for børne/ungdom, så der er bedre plads. Efterlyser også mere sponsorpleje. Svar: 
bestyrelsen er enig i at sæsonskiftefrokosten skal fordeles på flere arrangementer. Er også 
opmærksom på mere pleje of sponsorer. Christian Avnstorp informerede om at der 
samles materiale til en jubilæumsbog. 

Christian Avnstorp 26. november 2024 


